
   1. We welcome all first-time visitors to EFCOC. 
   2. Our Congregation Meeting will be held on 10/12. Elder, deacons, and  
       co-workers, please submit your annual report to Yen Chen today.    
       Please help us prepare for the Congregation Meeting by checking the 
       active member list on the bulletin board in the lobby. If you are an  
       active member and your name is NOT on the list, please let Elder  
       David Shieh know. Only active members are qualified to vote at our  
       meeting on October 12th. 
.  3. We have 2 Elders and 5 deacons due this year. The Elder/Deacon    
       Board elected with open ballot for the candidates of 2009: there  
       are 2 elder candidates: Oliver Liu, Mei Chen; 7 deacon candidates:  
       Dennis Huang, Lynn Huang, Kerang Sun, Andrea Chen,  
       Kevin Chou, Leo Chan, Corell Leu. The nomination will not be valid  
       until having the approval of  the Assembly Congregation.  
   4. Agape Center will hold a Singing Water Camp from 10/17 to 10/25.    
       You can choose to attend weekend sessions: 10/17, 10/18, 10/19,  
       10/24. If you are interested, please contact Hung-Ming Cheng. 
   5. Our English and Children’s ministry will once again be partnering to 
        participate in Operation Christmas Child. This program seeks to     
        share the love of Christ with children worldwide by providing them    
        with shoeboxes filled with special Christmas gifts. Over the next  
        several weeks, we will be collecting donations for this event. You can 
        participate by either bringing in a filled shoebox, bringing in small  
        toys, art supplies, or something along those lines (remember, it     
        needs to fit inside of a shoebox!) or by donating money to buy    
        supplies. 
    6. The Friday night, we will be having a movie night for the youth group  
         here at church. Please arrive on time, and invite your friends! 
    7. For the Thanksgiving Evening, please have one member from each  
        small  group share his or her brief testimony (about 5 minutes). Other    
        individuals are also welcome to share. If you are interested, please  
        contact Deacon Dennis Huang. 
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● 主日崇拜程序 / Worship ● 
 

English 10:00am 

Worship & Praise 

Prayer 

Scripture Reading 

Gal.4:1-7 

Sermon 

Pr. Barber 

And Now For the Perks:  

Our Inheritance 

Offering 

Announcements 
Doxology & Benediction 

台華語聯合 10:00am 
宣召 
敬拜讚美 
代禱及主禱文 
讀經：太 14:13-21 
獻詩：詩班 
證道：李道基牧師 
你們給他們吃罷 
詩歌回應：#369 
流通管子 
奉獻禱告 
歡迎/報告 
頌榮/祝禱 

 
 

   奪標年-直奔標竿、迎接挑戰 / The Year Of Winning 
     Press on toward the Goal, Get Ready for the Challenge 

 

 
       榮譽牧師 (Pastor Emeritus)：周淑慧 (Pr. Chou) 
       牧師 (Pastoral Staff)： Pr. Gabe Barber 
       地址 (Add.)：10750 Lampson Ave.     
                            Garden Grove, CA 92840     www.efcoc.org 

電話(Tel.)：714-534-5531(辦公室)       Fax: 714-534-2264 
 



 台語部

Taiwanese 
華語部

Mandarin 
英語部 
English 

兒童部 
Children 

9:30 
AM 

主日學 
Sunday School 

禮拜 
Worship 

禮拜 
Worship 

禮拜 
Worship 

11:00
AM 

禮拜 
Worship 

主日學 
Sunday School 

主日學 
Sunday School

主日學 
Sunday School

  

上週人數及奉獻     Last Week Attendance & Offering 

 主日學 Sunday School  
  85 48 20 
 禮拜 Worship  
 141 60 17 
 全部禮拜人數 Worship Total 218 

 經常費 General Fund  
 $4,260.00 $880.00 
  其他奉獻 Other Offering  
 宣道 / Mission $50.00 週年慶 / Anniversary        $100.00    
 建堂 / Building  愛心 / Love            

 上週奉獻共計 Last Week Offering Total          $5,290.00 
 該月累計 Accumulation for the Month        $18,401.92  
 該月預算 Budget for the Month     $43,846.15
今日招待及司會 Today’s Ushers & Presiders 今日領詩 
 台華 洪文鸞 
 

吳陳玲珠     陳吳瓊枝         
      Samuel 
Elaine Sabrina 鋼琴  劉淑琳 

 呂炳奇 Hung M Cheng   
下週招待及司會    Next Week’s Ushers & Presiders 值星 王長雄 
   
 

              王蔡香美     黃林惠美          
 

       Jesse 
Norman  Hannan 午餐    Lunch   

 田英康      Pouger  Ann 今日華語敬拜團 

   下週     雅歌 1 

下週証道       Next Week’s Preachers 巡邏 Playground

 丘初昇牧師 Pr. Barber  沈重彥 

【歡迎】a. 歡迎正道神學院李道基牧師來本會證道。b.歡迎第一次 
   來參加 聚會的兄姐。 
【崇拜時間】九、十月份台華合堂。禱告會9:30am。10:00am開始

崇拜。成人主日學11:30am開始。 

【和會】a. 於10/12舉行。b. 和會同工：張秋菊、楊本藍、劉小梅、 
    陳瓊琪、晏奎文、陳燕珠。請於12:45pm到208教室開會。c. 積極 
    會員名單已公布在佈告欄，若您是積極會員名字沒記在上面，請

與謝榮銘長老連絡。10/12將以名單上姓名，確認投票資格。 
【長執提名】有兩位長老及五位執事任期屆滿；長執會無記名投

票，選出明年長執人選。由主席依序邀請出任：劉富誠及陳美如

接受長老提名；黃國書，黃玲清，孫克讓，陳妍孜，周彥文，陳

沛敏，呂茂財接受執事提名。以上人選仍須經由和會通過。 
【敬老日】9/27（本週六）10am敬老活動，由青松會在洛福舉辦。

本會長輩們將前往，一般會友也歡迎參加。9/28（下週日）在本會

將有敬老特別節目。 
【兒童部】從本週起，將與英語部一起發起好撒瑪利亞人”鞋盒” 活

動，邀請兄姐一起參與。捐贈物品（如：日常用品，玩具，或20
元...）請交與兒童部同工雅芬，慧怜，馥鈺。 

【感恩節晚會】請各小組推派一名，作感恩見證簡短分享（約5分
鐘），其他個人如有感動願意分享者，也請向黃國書執事報名。 

【教育組】愛修園在洛福舉辦頌泉營會 10/17-25。也可只參加週末 
   課程 10/17,10/18,10/19,10/24 四晚。詳情請洽鄭弘明執事。 
【醫療傳道會】北美路加醫療傳道會年會於 9/26（本週五）在   

Sheraton Cerritos Hotel 舉行，歡迎向田英康長老領取報名表。 
【圖書室】a. 西南區會贈送本會＂神的豐收＂數量有限，請領取。  
    b. 福音天軍降寶島，一本 10 元。c. 圖書室有傳神發行的 2008 最  

愛平安夜 DVD 系列，其中有 2 個  DVD(一為生動有趣的福音影 
片，一為佈道培靈的好素材) ，一個 CD（7 首歌曲，及簡短小故 
事，讓人心遇見上帝）及月曆。僅售 5元，請購買。 

【肢體消息】a. 俞黃碧茹姊妹血壓不正常，檢查中。b. 盧可峰的父 
   親罹患肺癌，請為其身體及救恩代禱。c. 郭家暢的父親健康的恢 
   復。d. 顏明誠夫婦將於 9/26-10/11 前往莫斯科教導。 


